
1 

 

 

Z Á P I S N I C A 

 

napísaná z 2. zasadnutia Obecného zastupiteľstva  v Pobedime, 

 konaného dňa 1. februára 2023 o 17.00 hodine v zasadacej miestnosti OcÚ Pobedim. 

 

 

P r í t o m n í : 
Mgr. Andrea Augustínová - starostka obce, Martin Piškula – zástupca starostky obce, Elena 

Cagalová, Rastislav Čop (prítomný od 17:15), Mária Desátová, Gabriel Havrlent, Ing. Juraj 

Lednický, Ing. Lenka Miklovičová, Eva Pogranová, Ing. Anna Dekanová – kontrolórka obce, 

Gabriela Kamenská – pracovníčka obce, Martin Michalička – spol. AXOR, s.r.o., Pavel 

Kotleba, Dana Lednická, Jozef Velgáň  

 

O s p r a v e d l n e n í : 
Ing. Ladislav Melicher  

 

P r o g r a m : 

 

1.    Otvorenie zasadnutia 

2.    Kontrola plnenia uznesení  

3.    Podnety občanov 

4.    Správa o kontrolnej činnosti za 2. polrok 2022 

5.    Správa o kontrolnej činnosti za rok 2022 

6.    Schválenie VZN č. 1/2023 o výške príspevku na čiastočnú úhradu nákladov na činnosti       

       škôl a školských zariadení v obci Pobedim 

7.    Schválenie Zásad odmeňovania poslancov, členov komisií obecného zastupiteľstva, ktorí   

       nie sú poslancami, odmeňovanie zástupcu starostu a mimoriadne odmeny 

8.    Schválenie vystúpenia obce Pobedim zo Záujmového združenia právnických osôb  

       PRESSKAN  

9.    Schválenie návrhu Zmluvy o budúcej zmluve o prevode vlastníckeho práva – AXOR  

       SELANKY s.r.o. 

10.  Schválenie spracovania obecnej kroniky v elektronickej podobe 

11.  Schválenie Dodatku č. 1 k Zmluve o vytvorení spoločného DHZO medzi obcou     

       Pobedim a obcou Podolie – finančný poplatok 

12.  Prerokovanie návrhu na predaj poľnohospodárskej pôdy parc. č. 1621 

13.  Prerokovanie žiadosti - o predĺženie nájomnej zmluvy – Gacon´s Pub 

                                          - o obnovenie nájomnej zmluvy - poľovnícke združenie Pobedim 

14.  Žiadosť o odkúpenie pozemkov parc.č. 984/2, 984/3, časť parc. č. 984/1 – Danka  

       Radošinská 

15.  Žiadosť o stanovisko k zámeru výstavby stavby – parc. č. 293/5  

                                                                                     - parc. KN-E č. 1249 

16.  Interpelácie 

17.  Informácie starostu  

18.  Rôzne 

19.  Záver 
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Bod 1/  Otvorenie zasadnutia 
 

V úvode 2. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Pobedime starostka obce privítala 

prítomných a otvorila 2. zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Pobedime o 17.00 hod. 

v zasadacej miestnosti OcÚ Pobedim. Skonštatovala, že je prítomných 7 poslancov, takže 

zastupiteľstvo je uznášania schopné. Vedením zápisnice bola poverená Gabriela Kamenská, 

za overovateľov boli určení poslanci: Mária Desátová a Ing. Lenka Miklovičová. Program 

zasadnutia  bol  jednohlasne schválený prítomnými poslancami. 

 

U z n e s e n i e   č. 18 

 

Obecné zastupiteľstvo  v  P o b e d i m e 

a) s c h v a ľ u j e   predložený program 2.  zasadnutia OZ. 

 

Hlasovanie  

Uzn. č. 18/2023 

Počet Mená poslancov 

Za: 7 E. Cagalová, M. Desátová, G. Havrlent, Ing. J. Lednický, Ing. L. 

Miklovičová, M. Piškula, E. Pogranová 

Proti: 0  

Zdržali sa: 0  

Neprítomní: 2 R. Čop, Ing. Ladislav Melicher 

Nehlasovali: 0  

 

Uznesenie bolo /nebolo schválené 

                                                     

Mgr. Andrea Augustínová, starostka obce .............................................. 

 

 

Bod  2/  Kontrola plnenia uznesení 
      

Na 1. ustanovujúcom zasadnutí  OZ, ktoré sa konalo 28. novembra 2022 bolo predložených 

17 uznesení: Uzn.č. 1-17. Prehľad o  plnení uznesení tvorí prílohu zápisnice. V priebehu tohto 

bodu prišiel poslanec R. Čop, 17,16 hod. 

 

 

Bod 3/  Podnety občanov  

 

Pani Dana Lednická poukázala na opakujúci sa a dlhodobo pretrvávajúci neporiadok na tzv. 

Staničnej ulici, apel na údržbu aj zo strany Rómov, nakoľko stále robia neporiadok, kopia 

odpadky a upratovanie realizuje obec. Starostka obce sa spýtala, či nezaznamenali obyvatelia 

ulice zmenu práve v súvislosti s poriadkom na tejto ulici, nakoľko sa pravidelne, od začiatku 

mesiaca december 2022 monitoruje a upratuje priestor okolo kontajnerov, ako aj celej plochy 

naokolo. V tejto problémovej časti obce je pridelený pracovník, ktorý sa stará o údržbu 

a čistotu. Zmluvne bolo dohodnuté, v čase vývozu komunálneho odpadu, vyvážanie nielen 

kontajnerov, ale aj vriec z tejto ulice. Okrem toho tam chodia  pracovníci obce, ktorí taktiež 

zberajú a vyvážajú odpad, starajú sa o poriadok. Starostka obce pravidelne robí osobne 

kontrolu tejto ulice, rieši problémové a nelegálne vývozy na základe kamerových záznamov, 

v prípade potreby komunikuje s občanmi. Na základe opakujúcich sa podnetov občanov, 
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starostka obce vyzvala poslanca G. Havrlenta, ktorý na tejto ulici býva, aby dohliadal 

a kontroloval poriadok a čistotu v tejto lokalite, pričom by pravidelne informoval obecný úrad 

o aktuálnej situácii, v prípade potreby navrhol a realizoval riešenie. 

 

Ďalší dotaz od pani D. Lednickej sa týkal hromadenia vody na ulici počas dažďov, v oblasti 

pred bytovkou, na tzv. Staničnej ulici (od vchodu bytovky až po chodník). Starostka obce 

odpovedala, že je to na diskusiu, takýto problém majú občania v celej obci, každé riešenie je 

dočasné, keďže všetko je to o peniazoch.  

 

Podnet od poslankyne E. Pogranovej – túlavé mačky z tzv. Novej ulice. Na základe 

informácií z útulkov v Piešťanoch, ako aj v Novom Meste nad Váhom, podnet musí ísť 

z obce. Odpovedala starostka obce, pridali sa viacerí poslanci, problém mačiek sa riešil už aj 

v minulosti, je to dlhodobý problém, útulky nechcú viac mačiek brať, nakoľko majú plné 

stavy.  Poslanci sa zhodli, že túlavé mačky netreba prikrmovať, má to pribúdajúcu sa 

tendenciu. 

 

 

Bod 4/  Správa o kontrolnej činnosti za 2. polrok 2022  

 

Hlavná kontrolórka obce Ing. Anna Dekanová predniesla Správu o kontrolnej činnosti za 2. 

polrok 2022. Poslanci ju zobrali na vedomie. 

 

Bod 5/  Správa o kontrolnej činnosti za rok 2022  

 

Následne hlavná kontrolórka obce Ing. Anna Dekanová predniesla Správu o kontrolnej 

činnosti za rok 2022, ktorá je zhrnutím správ o kontrolnej činnosti za 1 a 2. polrok 2022.  

Poslanci ju zobrali na vedomie. 

 

Bod 6/  Schválenie VZN č. 1/2023 o výške príspevku na čiastočnú úhradu nákladov  

na činnosti škôl a školských zariadení v obci Pobedim 

  

Starostka predložila prítomným poslancom návrh VZN č. 1/2023, ktorý rieši príspevok na 

čiastočnú úhradu škôl a školských zariadení v obci Pobedim, s ohľadom na zmenu pásiem 

výšky príspevku na čiastočnú úhradu, o ktorej rozhodlo ministerstvo školstva SR. Návrh bol 

zverejnený na úradnej tabuli obce, prítomní poslanci ho jednohlasne schválili.     

 

 U z n e s e n i e   č. 19 

 

Obecné zastupiteľstvo  v  P o b e d i m e 

a) b e r i e  n a  v e d o m i e     návrh VZN obce Pobedim č. 1/2023 o výške príspevku na    

    čiastočnú úhradu nákladov na činnosti škôl a školských zariadení v obci Pobedim, 

b) b e r i e  n a  v e d o m i e ,  že  Účinnosťou VZN č. 1/2023 o výške príspevku na   

    čiastočnú úhradu nákladov na činnosti škôl a školských zariadení sa ruší VZN č. 2/2022 zo   

    dňa 26.8.2022 o výške príspevku na čiastočnú úhradu nákladov na činnosti škôl a  

    školských zariadení,  

c) k o n š t a t u j e ,  že návrh VZN obce Pobedim č. 1/2023 bol po dobu 15 dní vyvesený na    

    úradnej tabuli obce, 

d) s c h v a ľ u j e   VZN obce Pobedim č. 1/2023 o výške príspevku na    

    čiastočnú úhradu nákladov na činnosti škôl a školských zariadení v obci Pobedim. 
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Hlasovanie  

Uzn. č. 19/2023 

Počet Mená poslancov 

Za: 8 E. Cagalová, R. Čop, Mária Desátová, G. Havrlent, Ing. J. 

Lednický, Ing. L. Miklovičová, M. Piškula, E. Pogranová 

Proti: 0  

Zdržali sa: 0  

Neprítomní: 1 Ing. Ladislav Melicher  

Nehlasovali: 0  

 

Uznesenie bolo /nebolo schválené 

                                                     

Mgr. Andrea Augustínová, starostka obce .............................................. 

 

 

Bod 7/ Schválenie Zásad odmeňovania poslancov, členov komisií obecného 

zastupiteľstva, ktorí nie sú poslancami, odmeňovanie zástupcu starostky            

a mimoriadne odmeny 

 

V úvode bodu starostka obce informovala poslancov OZ o návrhu Zásad odmeňovania, kde  

nastala zmena vo výške odmeny pre členov komisií (z pôvodných 10€ na 15€ za zasadnutie) 

a vo výške odmeny pre zástupcu starostu (220€ mesačne). Poslanec R. Čop navrhuje 

poslancom OZ zrieknuť sa poslaneckého platu v prospech iných obecných akcií. Poslanec G. 

Havrlent mal dotaz ohľadom odmien pre zástupcu starostky, nakoľko nemal vedomosť o tom, 

že by sa mala odmena vyplácať mesačne. Na to zareagoval R. Čop s poznámkou, že takýto 

spôsob pravidelného odmeňovania zástupcu starostu by mohol byť do budúcnosti zneužitý, 

a preto navrhuje vyplácať odmeny formou mimoriadnych odmien. E. Pogránová konštatovala, 

že zástupca starostky si odmenu určite zaslúži, pretože je obci, ako aj starostke nápomocný. 

M. Desátová vyjadrila svoj súhlas, odmena zástupcovi starostky je určite opodstatnená, 

súhlasné stanovisko povedala aj E. Cagalová. Po krátkej diskusii poslanci hlasovali. 

   

U z n e s e n i e   č. 20 

 

Obecné zastupiteľstvo  v  P o b e d i m e 

a) b e r i e  n a  v e d o m i e     návrh Zásad odmeňovania poslancov, členov komisií    

    obecného zastupiteľstva, ktorí nie sú poslancami, odmeňovanie zástupcu starostu a  

     mimoriadne odmeny 

b) k o n š t a t u j e ,  že návrh Zásad odmeňovania bol po dobu 15 dní vyvesený na    

    úradnej tabuli obce, 

c) s c h v a ľ u j e   Zásady odmeňovania poslancov Obecného zastupiteľstva obce Pobedim    

Hlasovanie  

Uzn. č. 20/2023 

Počet Mená poslancov 

Za: 6 E. Cagalová, Mária Desátová, Ing. J. Lednický, Ing. L. 

Miklovičová, M. Piškula, E. Pogranová 

Proti: 1 G. Havrlent 

Zdržali sa: 1 R. Čop 

Neprítomní: 1 Ing. Ladislav Melicher  

Nehlasovali: 0  
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Uznesenie bolo /nebolo schválené 

                                                     

Mgr. Andrea Augustínová, starostka obce .............................................. 

 

 

Bod 8/  Schválenie vystúpenia obce Pobedim zo Záujmového združenia právnických 

osôb PRESSKAN 

 

Starostka obce predložila poslancom OZ návrh  na vystúpenie obce Pobedim zo Záujmového 

združenia právnických osôb PRESSKAN. Zdôvodnila to tým, že Obec Pobedim vstupovala 

do združenia v roku 1996, medzičasom sa zmenili podmienky v mnohých smeroch, pre obec 

je nevyhovujúce byť členom tohto združenia, pretože by sme boli viazaní finančne prispievať 

sumou na obyvateľa, a to opakovane, každý rok. Poslanci s návrhom súhlasili.  

 

U z n e s e n i e   č. 21 

 

Obecné zastupiteľstvo  v  P o b e d i m e 

a) s c h v a ľ u j e   vystúpenie Obce Pobedim zo Záujmového združenia právnických osôb    

    PRESSKAN so sídlom Podolie 566, 916 22 Podolie, IČO 31 203 817, z technických príčin 

 

Hlasovanie  

Uzn. č. 21/2023 

Počet Mená poslancov 

Za: 8 E. Cagalová, R. Čop, Mária Desátová, G. Havrlent, Ing. J. 

Lednický, Ing. L. Miklovičová, M. Piškula, E. Pogranová 

Proti: 0  

Zdržali sa: 0  

Neprítomní: 1 Ing. Ladislav Melicher  

Nehlasovali: 0  

 

Uznesenie bolo /nebolo schválené 

                                                     

Mgr. Andrea Augustínová, starostka obce .............................................. 

 

 

Bod 9/  Schválenie návrhu Zmluvy o budúcej zmluve o prevode vlastníckeho práva –  

AXOR SELANKY s.r.o. 

 

Starostka obce informovala poslancov OZ o návrhu Zmluvy o budúcej zmluve so 

spoločnosťou AXOR SELANKY s.r.o. K tomuto bodu bolo dňa 24.01.2023 zvolané pracovné 

stretnutie účastníkov konania, ako odborný garant bola prizvaná Ing. B. Blahová - riaditeľka 

výrobného, technického a investičného úseku TVK, a.s. Trenčín. Po krátkej diskusii poslanci 

návrh schválili.  

 

U z n e s e n i e   č. 22 

 

Obecné zastupiteľstvo  v  P o b e d i m e 

a) s c h v a ľ u j e   návrh Zmluvy o budúcej zmluve o prevode vlastníckeho práva so  

    spoločnosťou AXOR SELANKY s.r.o. 
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Hlasovanie  

Uzn. č. 22/2023 

Počet Mená poslancov 

Za: 8 E. Cagalová, R. Čop, Mária Desátová, G. Havrlent, Ing. J. 

Lednický, Ing. L. Miklovičová, M. Piškula, E. Pogranová 

Proti: 0  

Zdržali sa: 0  

Neprítomní: 1 Ing. Ladislav Melicher  

Nehlasovali: 0  

 

Uznesenie bolo /nebolo schválené 

                                                     

Mgr. Andrea Augustínová, starostka obce .............................................. 

 

 

Bod 10/  Schválenie spracovania obecnej kroniky v elektronickej podobe 

 

Poslankyňa a zároveň kronikárka obce E. Pogranová oboznámila poslancov OZ s dôvodmi, 

prečo žiada o schválenie tohto návrhu. Po krátkej diskusii poslanci daný návrh schválili.  

 

U z n e s e n i e   č. 23 

 

Obecné zastupiteľstvo  v  P o b e d i m e 

a) s c h v a ľ u j e   návrh kronikárky obce o spracovaní obecnej kroniky v elektronickej  

    podobe, počnúc dňom 1.1.2013  

 

Hlasovanie  

Uzn. č. 23/2023 

Počet Mená poslancov 

Za: 8 E. Cagalová, R. Čop, Mária Desátová, G. Havrlent, Ing. J. 

Lednický, Ing. L. Miklovičová, M. Piškula, E. Pogranová 

Proti: 0  

Zdržali sa: 0  

Neprítomní: 1 Ing. Ladislav Melicher  

Nehlasovali: 0  

 

Uznesenie bolo /nebolo schválené 

                                                     

Mgr. Andrea Augustínová, starostka obce .............................................. 
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Bod 11/  Schválenie Dodatku č. 1 k Zmluve o vytvorení spoločného DHZO medzi obcou            

Pobedim a obcou Podolie – finančný poplatok 

 

Starostka obce informovala poslancov o potrebe upraviť Zmluvu o vytvorení spoločného 

DHZO medzi obcou Pobedim a obcou Podolie, a to navýšiť poplatok za služby DHZO pre 

obec Podolie z pôvodných 0,50€ na 1€/občan/rok. Ako dôvod uviedla náročnejší terén 

(Podolie – časť Kopanice), a tiež zvýšený počet výjazdov. Poslanci s návrhom súhlasili.  

 

U z n e s e n i e   č. 24 

 

Obecné zastupiteľstvo  v  P o b e d i m e 

a) s c h v a ľ u j e   Dodatok č. 1 k Zmluve o vytvorení spoločného DHZO medzi obcou  

    Pobedim a obcou Podolie 

 

Hlasovanie  

Uzn. č. 24/2023 

Počet Mená poslancov 

Za: 8 E. Cagalová, R. Čop, Mária Desátová, G. Havrlent, Ing. J. 

Lednický, Ing. L. Miklovičová, M. Piškula, E. Pogranová 

Proti: 0  

Zdržali sa: 0  

Neprítomní: 1 Ing. Ladislav Melicher  

Nehlasovali: 0  

 

Uznesenie bolo /nebolo schválené 

                                                     

Mgr. Andrea Augustínová, starostka obce .............................................. 

 

 

Bod 12/  Prerokovanie návrhu na predaj poľnohospodárskej pôdy parc. č. 1621 

 

Starostka obce informovala poslancov OZ o nájomnej zmluve na užívanie poľnohospodárskej 

pôdy parc. č. 1621, k. ú. Pobedim, č. 144/2018/HS/P so šľachtiteľskou stanicou Horná Streda, 

ktorá aktuálne stále pokračuje na základe ods. IV, bod 4. K predmetnému pozemku podal 

žiadosť o odkúpenie/prenájom p. Ondrej Sučanský z Čachtíc. Poslanci po vzájomnej diskusii 

nesúhlasili s odpredajom. Poukázali na skutočnosť, že v súvislosti so sceľovaním pozemkov 

by mohol byť vyššie uvedený pozemok v budúcnosti potrebný. Obec nemá v pláne predávať 

podobné pozemky.  

 

 

 

Bod 13/  Prerokovanie žiadostí  

 

 o predĺženie nájomnej zmluvy – Gacon´s Pub 

 

Starostka obce predložila poslancom OZ žiadosť o predĺženie nájomnej zmluvy od spol. 

DARGO s.r.o. Poslanci s predĺžením nájmu súhlasili.  

 

 



8 

 

U z n e s e n i e   č. 25 

 

Obecné zastupiteľstvo  v  P o b e d i m e     

a) b e r i e  n a  v e d o m i e  žiadosť od spol. DARGO s.r.o., Kukurelliho 2937/1, 921 01  

    Piešťany o predĺženie nájomnej zmluvy  

b) s c h v a ľ u j e   prenájom nebytových priestorov, nachádzajúcich sa na prízemí a  

    v suteréne KSSAB Pobedim na dobu  určitú od 1.1.2023 do 31.12.2023 za nezmenených    

    podmienok. 

  

Hlasovanie  

Uzn. č. 25/2023 

Počet Mená poslancov 

Za: 8 E. Cagalová, R. Čop, Mária Desátová, G. Havrlent, Ing. J. 

Lednický, Ing. L. Miklovičová, M. Piškula, E. Pogranová 

Proti: 0  

Zdržali sa: 0  

Neprítomní: 1 Ing. Ladislav Melicher  

Nehlasovali: 0  

 

Uznesenie bolo /nebolo schválené 

                                                     

Mgr. Andrea Augustínová, starostka obce .............................................. 
 

 o obnovenie nájomnej zmluvy – poľovnícke združenie Pobedim 
 

Poľovnícke združenie Pobedim žiada o obnovenie nájomnej zmluvy – prenájom nebytových 

priestorov v suteréne budovy zdravotného strediska v Pobedime. Nájom žiadajú na dobu 10 

rokov. Starostka obce informovala o návrhu na zmenu v sume nájomného. Poslanci 

obnovenie nájomnej zmluvy schválili.  

 

 U z n e s e n i e   č. 26 

 

Obecné zastupiteľstvo  v  P o b e d i m e     

a) b e r i e  n a  v e d o m i e  žiadosť od Poľovníckeho združenia Pobedim o obnovenie   

    nájomnej zmluvy  

b) s c h v a ľ u j e   prenájom nebytových priestorov – 1 miestnosti o rozmeroch 6x4 m  

    v suteréne budovy súp. č. 255 na dobu  určitú od 1.1.2023 – 31.12.2033. 

Hlasovanie  

Uzn. č. 26/2023 

Počet Mená poslancov 

Za: 8 E. Cagalová, R. Čop, Mária Desátová, G. Havrlent, Ing. J. 

Lednický, Ing. L. Miklovičová, M. Piškula, E. Pogranová 

Proti: 0  

Zdržali sa: 0  

Neprítomní: 1 Ing. Ladislav Melicher  

Nehlasovali: 0  

 

Uznesenie bolo /nebolo schválené                

                                      

Mgr. Andrea Augustínová, starostka obce .............................................. 
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Bod 14/   Žiadosť o odkúpenie pozemkov parc. č. 984/2, 984/3, časť parc. č. 984/1 –  

Danka Radošinská  

 

Poslanci sa oboznámili so žiadosťou p. Radošinskej, berú na vedomie jej žiadosť, po 

vzájomnej diskusii však dospeli k záveru, že obec nemá v pláne predávať obecné pozemky. 

 

 

Bod 15/   Žiadosť o stanovisko k zámeru výstavby 

 

- parc. č. 293/5  

 

Starostka obce ďalej predložila poslancom žiadosť o stanovisko k zámeru výstavby na parc. č. 

293/5. Následne sa rozvinula diskusia ohľadom podmienok, ktoré boli s vlastníkmi dohodnuté 

na zasadnutí OZ v decembri 2021. Obecné zastupiteľstvo v Pobedime berie na vedomie 

žiadosť, a zároveň súhlasí s predloženým zámerom výstavby v zmysle dohody zo zasadnutia 

OZ zo dňa 20.12.2021.  

 

- parc. KN-E č. 1249 

 

Ďalšia prerokovaná žiadosť bola žiadosť o stanovisko k zámeru výstavby parc. KN-E č. 1249 

doručená od spoločnosti Gomitolo s.r.o. Jedná sa o pozemok vedľa plánovaného obytného 

súboru Selanky. Poslankyňa Ing. L. Miklovičová v rámci diskusie informovala prítomných 

poslancov o vývoji ohľadom pozemkov a plánovanej výstavby obytného súboru. Poslanci sa 

oboznámili s predloženou žiadosťou, vzali ju na vedomie a súhlasia s predloženým zámerom 

výstavby.  

 

Bod 16/  Interpelácie    

 

M. Piškula – návrh na preskúmanie stavebnou komisiou – na tzv. Novej ulici, v blízkosti             

zadného vchodu do Svadobky sa nachádza veľká jama na chodníku, opraviť prechod cez 

zadnú bránu  

G. Havrlent – podnet na opravu zadného oplotenia stojiska na tzv. Staničnej ulici    

Ing. J. Lednický – podnet na obnovenie osvetlenia pri autobusovej zastávke pri pošte 

G. Havrlent – takisto podnet na obnovenie osvetlenia na tzv. Staničnej ulici, na začiatku ulice  

je osvetlenie nedostatočné 

E. Pogranová – návrh urobiť z Poštovej ulice jednosmerku 

- starostka obce odpovedala, že všetko, čo sa týka miestnych komunikácií, si       

  musí obec zrealizovať vo vlastnej réžii (projektová dokumentácia, materiál, zhotoviteľ...)   

Mgr. A. Augustínová – návrh vypínať pouličné osvetlenie v čase od polnoci do cca 4.00 hod. 

z dôvodu šetrenia (ostatné obce už zrealizovali)                          

- poslanci s návrhom súhlasia, avšak s podmienkou, že občania budú  o tejto skutočnosti včas 

informovaní  

 

 

Bod 17/  Informácie starostky obce  

 

Starostka obce informovala o aktivitách, ktoré sa uskutočnili v mesiaci december a január: 

- vianočné trhy 

- vianočné osvetlenie – údržba a oprava 

- redukcia počtu pouličného osvetlenia – úspora el. energie 

- informácia ohľadom úspory energie v obecných budovách 
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- obecné vozidlá – knihy jázd, umytie, parkovanie v garážach 

- garáže – upratanie, údržba  

- riešenie internetu + káblovky v rámci OcÚ – oddelené merače pre spoločnosť Xtra-net  

  a Stelar TV – šetrenie financií obce 

- PZP hasičských vozidiel – uzatvorenie výhodnejších zmlúv 

- prihlásenie hasičských vozidiel do evidencie vozidiel – doteraz niektoré neboli v evidencii –  

   darované MV SR  

- rekonštrukcia budovy pre hasičskú techniku – navýšenie rozpočtu o cca 12 000€, elektrika  

  sa robila svojpomocne, odovzdanie v mesiaci december 2022 

- redukcia starých suchých drevín 

- riešené ostatné záležitosti v rámci obce 

- obecné noviny – nový dodávateľ, periodicita sa nebude meniť, nakoľko sú dojednané  

  zmluvné podmienky, kde je uvedená periodicita štvrťročne 

- prechodový mostík pri zdravotnom stredisku – stavebná komisia, bude sa riešiť, treba   

  vhodnejšie počasie 

- rozhodnutie KPÚ TN – pokuta za nedodanie statického posudku na mlyn – vo výške 2.000€,  

  termín dodania bol do januára 2022 – doteraz neriešené, starostka dala urýchlene  

  vypracovať požadovaný posudok, a tiež podala odvolanie proti rozhodnutiu KPÚ TN,  

  požiadala o odpustenie, prípadné zníženie pokuty, bolo zvolané stretnutie na deň 9.2.2023,  

  čakáme na nové rozhodnutie 

- zberný dvor – riešia sa nedodané formálne písomnosti pre MV SR pred tým, ako bude môcť  

  byť oficiálne otvorený – takisto nedoriešené v predchádzajúcom volebnom období 

- motor na bránu zberného dvora – nedodaný, faktúra bola zaplatená v predchádzajúcom  

  volebnom období, momentálne sme uzavreli dohodu medzi obcou a dodávateľom  

  o finančnom vyrovnaní v splátkach na obdobie 6 mesiacov  

   

Bod 18/  Rôzne  

 

V tomto bode informovala poslankyňa E. Pogranová o plánovaných kultúrnych podujatiach 

v obci. 

 

 

Bod 19/  Záver 

     

Starostka poďakovala poslancom za účasť na rokovaní a 2. zasadnutie Obecného 

zastupiteľstva v Pobedime vyhlásila za skončené. 

 

 

 

 

 

 

                                                                              starostka obce: 

 

 

 

zapisovateľka:                                                       overovatelia: 


